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   有一對夫妻奮鬥了十年，終於買了一棟靠海的別墅，還雇了一

位女傭來打掃。接下來的日子，兩夫妻為了沈重的房貸，每天更加

努力打拼，從日出做到半夜才回家休息。家裡的女傭，每天早上打

掃完，就泡杯咖啡，拿著點心，坐在窗台欣賞美麗的海景！多麼忙

不重要，買了別墅讓女傭享受，到底在忙什麼？ 
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1101129 高中職生 中翻英短文翻譯 參考答案 

 
 
 

A couple strived for ten years; they finally bought a villa by the sea, 

and hired a maid to clean it. In the following days, the couple worked 

harder every day for the heavy home loan. They worked from the sunrise 

to midnight. After cleaning the house every morning, the maid at home 

would make a cup of coffee and take some snacks, and then she would sit 

at the windowsill to enjoy the beautiful sea view! It doesn’t matter how 

busy you are. What are you busy with if you buy a villa for the maid to 

enjoy?  

            

  

   

  


